
Protokoll Styrelsemöte Hummelstads vatten- och 
avloppsförening 2022-02-19 
Närvarande: Mattias Möllervärn, Kent Molin, Bernt Johansson, Sune Pettersson, Allan 
Halvarsson, Kåke Bäckmark, Anders Degerman, Carin Skoog 
 

1. Till ordförande valdes Kåke, till sekreterare; Carin och till justeringsman; Anders 
2. Ekonomin just nu är god. Styrelsemötet beslutade att föreslå oförändrad avgift till 

både vatten och avlopp. 
3. Reningsverket har fungerat utan annat än småbekymmer. Skummar dock 

fortfarande. 
När det gäller kommande arbeten vill föreningen ha ett eluttag till pumpen innan 
bron. Kåke påminner Johan om detta. 

4. Vattenverket har fungerat utan bekymmer. 
5. Mötet beslutade att hålla årsstämma söndagen den 20/3 kl 15:00 i fritidsgården. 

Kåke skickar en inbjudan till stämman och bifogar även en verksamhetsberättelse. 
Kåke beställer även semlor från Nyhult. Bernt bokar fritidsgården. Vi beslutade att 
styrelsen träffas på fritidsgården en halvtimme innan årsmötet. 

6. En övrig fråga som dök upp var vad vi egentligen får för kommunens tillsyningsavgift. 
7. Mötet avslutades 

 
 
 
Skrivet av Carin Skoog 
 
 
Justeras…………………………………………………………………………………Anders Degerman 


